

Mock-up Label

Net Contents/Contenu Net: 1100 Wipes/Lavettes, 2x1100 Wipes/Lavettes

DIN 02268981

Veterinary use only / Usage vétérinaire seulement

KLEEN & DRI XL

Antiseptic Wipes / Lavettes Antiseptiques

INDICATIONS: Kleen & Dri XL are antiseptic pre-soaked udder wash wipes designed to reduce the bacterial population on teats and udders to help prevent and control mastitis in dairy cattle.

ACTIVE INGREDIENTS: Ethanol 50 %w/v; Chlorhexidine Acetate 0.002 %w/v

DIRECTIONS FOR USE: For use in pre-milking teat preparation; for best results, teats should be clean and free of visible dirt.

- Strip each teat.
- Pull a wipe from the roll. Tear off where perforation appears.
- Use one sheet per cow. To clean, wipe each teat in a downward motion for 3-4 seconds, including the teat end. Discard used wipe.

WARNINGS: No meat withdrawal period or milk withholding time is required when used according to the label. Highly flammable liquid and vapour. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Take action to prevent sparks or static discharge. In case of fire: use media other than water to extinguish. Harmful if swallowed or inhaled. Avoid contact with food. Avoid breathing vapours, ingestion, and contact with skin and eyes. Wash hands thoroughly after handling. If accidentally ingested, drink large volumes of water. If accidental contact occurs, flush thoroughly with running water. Seek medical attention if symptoms occur or persist. Do not use for cleaning and/or sanitizing milking equipment. Keep out of reach of children.

CAUTIONS: For external use only.

STORAGE: Store between 2°C and 30°C in a clean, dry, well-ventilated area. Keep container tightly closed between uses. Keep away from flame or heat.

Manufactured by/Fabriqu  par: BouMatic LLC, 1919 S. Stoughton Road P.O. Box 8050, Madison, WI, USA 53716

Distributed by/Distribu  par: Agrisan Specialty Chemical & Pharmaceutical (A Division of Agrisan Inc), 451 Smith Street P.O. Box 69, Arthur, Ontario, N0G 1A0 1-877-731-7194

INDICATIONS: Kleen & Dri XL sont des lavettes antiseptiques pr -imbib es de solution lave-pis qui, en r duisant la population bact rienne pr sente sur les trayons et les pis, aident   la pr vention et au contr le de la mammite chez les vaches laiti res.

INGR DIENTS ACTIFS:  thanol 50 %p/v; Ac tate de chlorhexidine 0.002 %p/v

MODE D'EMPLOI:   utiliser pour la pr paration des trayons avant la traite. Pour de meilleurs r sultats, les trayons doivent  tre exempts de toute salet  excessive.

-  liminer les premiers jets de chaque trayon.

Mock-up Label

- Tirer une lavette du rouleau. Déchirer à l'endroit où la perforation apparaît.
- Utiliser une lavette par vache. Nettoyer chaque trayon pendant 3 - 4 secondes incluant l'extrémité du trayon. Jeter la lavette utilisée.

MISES EN GARDE: Un délai d'attente pour la viande ou une période de retrait pour le lait n'est pas requis quand utilisé selon les directives de l'étiquette. Liquide et vapeur hautement inflammables. Tenir loin de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et de toute autre source d'inflammation. Ne pas fumer. Prenez des mesures pour éviter les étincelles ou les décharges statiques. En cas de feu: utiliser d'autres moyens que l'eau pour éteindre. Nocif en cas d'ingestion ou d'inhalation. Éviter tout contact avec la nourriture. Éviter d'inhaler les vapeurs, d'ingérer le produit et le contact avec la peau et les yeux. Bien se laver les mains après la manipulation. En cas d'ingestion accidentelle, boire de grandes quantités d'eau. En cas de contact accidentel, rincer à grande eau. Recevez des soins médicaux si des symptômes apparaissent ou persistent. Ne pas utiliser pour le nettoyage et/ou l'assainissement de l'équipement de traite. Garder hors de la portée des enfants.

PRÉCAUTIONS: Pour usage externe seulement.

ENTREPOSAGE : Entreposer entre 2°C et 30°C dans un endroit sec, propre et bien ventilé. Garder le contenant bien fermé entre les utilisations. Tenir loin du feu et de la chaleur.

LOT : XXXXXX

EXP : XX/XX